

Customs Notice No. (05/2024)

**Regarding the implementation of the updated
customs declaration**

Based on the letter from the Federal Authority for Identity, Citizenship, Customs, and Port Security No. H A J/Q J/S/2023/1966 dated 23/11/2023, and in line with the requirements for unifying systems and procedures,

The following has been decided:

Article (1)

The updated and approved customs declaration form shall be applied, replacing the current form in use.

Article (2)

Customs service fees shall remain unchanged, as per previous customs announcements.

Article (3)

This announcement shall come into effect starting from 30/09/2024, and all concerned departments must take the necessary actions to implement all relevant measures.

**Dr. Abdulla Busenad
Director General**

(Handwritten signature)



**د عبدالله بوسناد
المدير العام**

صدر بتاريخ: 2024/10/09

إعلان جمركي رقم (2024/05)

بشأن تطبيق البيان الجمركي المحدث

بناء على كتاب الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية والجمارك وأمن المنافذ رقم ه أ ج/ق ج/س/1966/2023 بتاريخ 23/11/2023 وتماشياً مع متطلبات توحيد الأنظمة والإجراءات.

فقد تقرر مايلي:-

المادة (1)

يتم تطبيق نموذج البيان الجمركي المحدث والمعتمد ليحل بدلاً من نموذج البيان الجمركي المستخدم حالياً.

المادة (2)

تبقى رسوم الخدمات الجمركية كما هي وحسب الإعلانات الجمركية السابقة.

المادة (3)

يعمل بهذا الإعلان اعتباراً من تاريخ 2024/09/30 وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذ كل ما يخصه.